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متن پرسش

با عرض سلام: 1. حضرت استاد چرا شما به طور جدی به نقد دولت فعلی نمی پردازید خود شما قبلا

گفته بودید بنده دولت اقای هاشمی و یرخی نظریات ایشان را نقد می کردم یا حتی شما اگر احساس

می کردید نگاه یا رفتار دولت احمدی نژاد قابل نقد است آن را صریح بیان می کردید. اما آنچ که مهم

است اکثر نقدهایی که شما به دولت های گذشته کرده اید به نگاه و رویکردهای آنان بوده اما دولت

فعلی همان نگاه ها را دارد مضاف بر اینکه در موارد متعددی آنها را اجرایی کرده واقعا این غربزدگی

غلیظی که در وزرا و برخی مدیران ارشد کشور موج می زند قابل نقد نیست؟ 2. آیا برجام که نظام را

زیر بار تعهداتی سنگین برد قابل نقد نبود ولی ما از شما نقدی در این رابطه ندیدیم. شاید هم من دارم

اشتباه می کنم پس از شما درخواست می کنم من را به این جهل خود آگاه کنید. با تشکر

متن پاسخ

 باسمه تعالی: سلام علیکم: 1- همانطور که رهبری عزیز«حفظهاالله» در ابتدای دولت جدید فرمودند ما

کارهای زمینماندهی زیادی داریم که باید به آن بپردازیم؛ و از این جهت بنده معتقدم اگر مبانیِ فکری

و فرهنگی جامعه مطابق اهدافی که انقلاب اسلامی در نظر دارد، اصلاح نشود باز مردم به همین افراد

رجوع خواهند کرد 2- در مورد برجام هم مشکل از همین قرار است که وقتی عدهای در راستای توحید

الهی قرار ندارند و طاقت تحمل تحریمها برایشان سنگین است، دشمن شروط خود را بر ما تحمیل

میکند. این جا است که تجربهی اختلافاتی که متأسفانه در دولت گذشته پیش آمد و نیز غفلتی که از

جایگاه الهیِ انقلاب اسلامی ظهور کرد، ما را بر آن داشت که باید حقیقتاً کارهای زمینماندهی اساسی

خود را دنبال کنیم. و با رجوع جدّی به آموزههای قرآن، مردم را با سورههایی همچون سورهی احزاب و

سورهی آلعمران آشنا کنیم. مسلّم آیندهای بس متعالی در پیش رو داریم و از این جهت باید سعی

کنیم جامعهی ما دوقطبی نشود – مشکلی که در زمان آقای احمدینژاد با وسوسهی صاحبان ثروت و

صرّافیهای ناگهانیِ از زمین روده، بین نیروهای متعهد پیش آمد- و با طرح افقهای اصیل  انقلاب

اسلامی باید نشان داد این دولتْ از جنسِ اهداف انقلاب اسلامی نیست و این چیزی است که بنده بر

عهدهی خود میدانم. و از این جهت معتقدم انتقادهای جزیی، این مسئلهی اصلی را که عبور از این

نوع افکار است، در حجاب میبرد و ما را از حجاببودنِ این افکار نسبت به انقلاب اسلامی باز میدارد

و جریان مصنوعیِ دعوایِ دو جناح را به میان میآورد. موفق باشید  


